



**JAWATAN KOSONG**  
**PEKERJA SAMBILAN HARIAN (PSH)**  
**BANCI PERCUBAAN PENDUDUK DAN PERUMAHAN MALAYSIA 2019**  
**JABATAN PERANGKAAN MALAYSIA**

Jawatan	Pekerja Sambilan Harian (PSH) Gred 41	Pekerja Sambilan Harian (PSH) Gred 29	Pekerja Sambilan Harian (PSH) Gred 19
<b>Gaji</b>	<b>RM100.00 sehari</b>	<b>RM72.00 sehari</b>	<b>RM54.00 sehari</b>
<b>Syarat Lantikan</b>	1. Warganegara Malaysia; dan 2. Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan.		
<b>Kelayakan Akademik</b>	1. Ijazah sarjana muda dalam bidang ekonomi, statistik atau bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; dan 2. Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu dan lulus subjek Matematik pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia.	1. Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan; atau 2. Diploma dalam bidang ekonomi, statistik atau bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan; dan 3. Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu dan lulus subjek Matematik pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia.	1. Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu dan lulus Matematik pada peringkat peperiksaan tersebut.
<b>Calon mempunyai kelebihan jika</b>	1. Memiliki lesen memandu; 2. Mempunyai kenderaan boleh digunakan untuk menjalankan tugas lapangan; 3. Memiliki telefon pintar sekurang-kurangnya 3G; dan 4. Memiliki data plan dan boleh mengakses internet.		
<b>Deskripsi Tugas</b>	Bertanggungjawab dalam perancangan dan penyeliaan pelaksanaan Banci Percubaan Penduduk dan Perumahan Malaysia 2020.	Bertanggungjawab dalam penyeliaan pelaksanaan Banci Percubaan Penduduk dan Perumahan Malaysia 2020.	Bertanggungjawab mengumpul data dalam pelaksanaan Banci Percubaan Penduduk dan Perumahan Malaysia 2020.
<b>Tempoh Perkhidmatan</b>	2 bulan		
<b>Tarikh Tutup Iklan</b>	15 Julai 2019		

### Cara Memohon

Mohon secara online di portal Banci: <https://jobs.mycensus.gov.my>

Sebarang pertanyaan sila hubungi Jabatan Perangkaan Malaysia. Anda boleh semak alamat dan nombor telefon Jabatan Perangkaan Malaysia di <https://www.mycensus.gov.my/>